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PROCESUL VERBAL, al sedintei ordinare a Consiliului Local din 27 iunie 2013

R O M A N I A
JUDETUL VRANCEA
MUNICIPIUL FOCSANI
CONSILIUL LOCAL
P R O C E S V E R B A L
Din 27 iunie 2013

Astazi, data de mai sus, la sediul Primariei Municipiului Focsani din B-dul Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc sedinta ordinara a
Consiliului Local al Municipiului Focsani.
D-nul Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani, deschide sedinta ordinara din 27.06.2013, sedinta convocata
prin dispozitia d-lui Primar 1270 / 20.06.2013, constatand ca in sala sunt prezenti un numar de 21 de consilieri atat cat
alcatuiesc Consiliul local municipal in acest moment, este astfel indeplinita conditia art. 40 alin. (1) din Legea nr. 215 / 2001,
privind administratia publica locala, republicata cu modificarile si completarile ulterioare.
Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Corhana "il scuz pe dl. Primar Decebal Bacinschi care este intr-o delegatie la Galati
unde are loc o intalnire cu dl. Vicepremier Liviu Dragnea".
La sedinta participa:
? d-na Natasa Nemes - Director executiv, Directia economica;
? d-na Micsunica Baciu - Director executiv Directia resurse umane;
? d-na Diana Decuseara - Arhitect sef;
? d-na Luminita Mogda - sef serviciu urbanism;
? d-na Cristina Costin - sef serviciu, investitii, fond locativ;
? d-na Carmen Marta Ghiuta - Sef serviciu juridic contencios;
? d-nul Melus Nazaru - Sef serviciu impozite si taxe locale;
? d-nul Dan Liviu Pogorevici - Director Administratie publica locala;
? d-nul Dan Cazaciuc - Sef serviciu comunicare;
? d-na Cristina Dascalescu - Sef serviciu administratie publica locala, agricultura, cadastru;
? d-na Carmen Pascaru - Consilier juridic, aparatul permanent de lucru al Consiliului local;
? d-nul Ion Diaconu - Director S.C. Transport Public SA Focsani;
? d-nul Ion Gheorghe - Director Politia Locala Focsani;
? d-nul Gheorghe Vasilescu - Director SC CUP SA Focsani;
? d-nul Sandel Ghiuta - director Serviciul public comunitar de evidenta persoanelor;
? d-nul Sorin Francu - director Teatrul Mr. Gheorghe Pastia Focsani;
? d-nul Marian Radulescu - director Clubul Sportiv Municipal Focsani;
? d-nul Mariean Visan - director interimar SC ENET SA Focsani.

La sedinta mai participa cetateni ai municipiului Focsani, precum si reprezentanti ai mass-mediei locale.
Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Corhana supune votului procesul verbal al sedintei din 30.05.2013.
Nu sunt discutii si se aproba cu 21 voturi "pentru".
In continuare dl. Presedinte de sedinta Ionut Mersoiu prezinta proiectul ordinii de zi care cuprinde:
Sectiunea I - proiecte de hotarari
1. proiect de hotarare privind aprobarea alocarii sumei de 40 mii lei pentru premierea elevilor si sportivilor din unitatile de
invatamant preuniversitar de stat din municipiul Focsani care au obtinut rezultate deosebite la olimpiadele si concursurile
scolare pe discipline - faza nationala, precum si la campionatele sportive internationale si nationale, organizate in perioada
iunie 2012 - iunie 2013;
2. proiect de hotarare privind aprobarea acordarii unui sprijin financiar Parohiei „Sf. Nicolae Nou Focsani";
3. proiect de hotarare privind aprobarea repartizarii unor sume din Fondul de rezerva bugetara la dispozitia Consiliului Local,
prevazut in bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2013;

4. proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investitie „Retea canalizare si
sistematizare str. Eternitatii - cartier Mindresti";

5. proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investitie „Realizare infrastructura
de comunicatii - etapa I";
6. proiect de hotarare privind rectificarea Bugetului General al municipiului Focsani pe anul 2013;
7. proiect de hotarare privind aprobarea modificarii tarifelor pentru legitimatiile de calatorie aferente serviciului public local de
transport urban de calatori in municipiul Focsani, stabilite prin HCL nr. 79/2007 cu modificarile si completarile ulterioare;
8. proiect de hotarare privind aprobarea ajustarii tarifelor pentru activitatea de colectare, transport si depozitare a gunoiului
menajer si similar in municipiul Focsani;
9. proiect de hotarare privind aprobarea cererilor de inlesnire la plata a obligatiilor datorate bugetului local, depuse de
Ceobotaru Victoria cu domiciliul in Focsani, str. Revolutiei nr. 16, ap. 12, Negulescu Doina Lizeta cu domiciliul in Focsani, str.
Ecaterina Varga nr. 53, Popa Aurel cu domiciliul in Focsani, Aleea 1 Iunie nr. 21, ap. 2 si Mihaiuc Vasile cu domiciliul in
Focsani, str. Anul Revolutionar nr. 1, ap. 9;
10. proiect de hotarare privind transformarea in statul de functii al Primariei municipiului Focsani a sase posturi, in vederea
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promovarii intr-un grad profesional superior a functionarilor publici incadrati pe aceste posturi;
11. proiect de hotarare privind transformarea in statul de functii al Politiei Locale a municipiului Focsani a sase posturi, in
vederea promovarii intr-un grad profesional superior a functionarilor publici incadrati pe aceste posturi;
12. proiect de hotarare privind aprobarea statului de functii si numarului de personal pentru Ansamblul Folcloric „Tara Vrancei";
13. proiect de hotarare privind modificarea Hotararii Consiliului Local al municipiului Focsani nr. 107/27.04.2010 privind
constituirea Comisiei de evaluare a managementului institutiilor publice de cultura aflate sub autoritatea Consiliului Local al
municipiului Focsani si a Comisiei de solutionare a contestatiilor, cu modificarile si completarile ulterioare;
14. proiect de hotarare privind aprobarea deplasarii dlui. Tudorel Daniel Trofin - viceprimar al municipiului Focsani, pentru a
participa la o vizita de studii in Slovenia in perioada 01-04 iulie 2013;
15. proiect de hotarare privind constituirea Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara pentru Serviciul de Salubrizare a
Localitatilor Focsani si Cimpineanca din judetul Vrancea;
16. proiect de hotarare privind mandatarea Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara pentru Serviciul de Salubrizare a
Localitatilor Focsani si Cimpineanca din judetul Vrancea de a delega gestiunea serviciului de salubrizare de pe raza
administrativa a municipiului Focsani, precum si exercitarea atributiilor, drepturilor si obligatiilor Consiliului local al municipiului
Focsani in acest domeniu;
17. proiect de hotarare privind aprobarea participarii Unitatii Administrativ Teritoriale comuna Cimpineanca alaturi de Unitatea
Administrativ Teritoriala municipiul Focsani la majorarea capitalului social al SC CUP Salubritate SRL Focsani;

18. proiect de hotarare privind aprobarea listei nominale cu persoanele carora li se repartizeaza locuinte pentru tineri destinate
inchirierii, conform Normelor metodologice de punere in aplicare a prevederilor Legii nr. 152/1998 republicata si modificata si a
Hotararii Consiliului Local nr. 167/30.05.2013 privind aprobarea listei de prioritati;
19. proiect de hotarare privind aprobarea a doua schimburi de locuinte ANL situate in Focsani, Cartierul Tineretului - Sud,
respectiv Cartierul Brailei solicitate de titularii contractelor de inchiriere in conformitate cu Legea locuintei nr. 114/1996
republicata si modificata;
20. proiect de hotarare privind aprobarea schimbarii repartitiei ca urmare a extinderii de spatiu pentru o familie din imobilul
situat in Focsani, Aleea Caminului nr. 12, bloc G2 in conformitate cu Legea locuintei nr. 114/1996, republicata si modificata;
21. proiect de hotarare privind insusirea completarilor si modificarilor aduse anexei la Hotararea Consiliului Local al municipiului
Focsani nr.168/2012 privind insusirea inventarului bunurilor care apartin domeniului public al municipiului Focsani;
22. proiect de hotarare privind completarea Hotararii Consiliului Local al municipiului Focsani nr.23/2010 privind aprobarea
Inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul privat al municipiului Focsani, cu modificarile si completarile ulterioare;
23. proiect de hotarare privind aprobarea concesionarii fara licitatie a unor terenuri apartinand domeniului privat al municipiului
Focsani, adiacente constructiilor existente, pentru extinderea acestora;
24. proiect de hotarare privind aprobarea Raportului consultarii si informarii publicului nr. 17432 din 03.06.2013 privind
documentatia P.U.Z. si aprobarea Planului Urbanistic Zonal „Construire parc fotovoltaic si amplasare LES 20 kV pentru legatura
la SNTEE" - Focsani, intravilan, str. Cuza Voda nr. 74 T 39 P 179";
25. proiect de hotarare privind aprobarea Raportului consultarii si informarii publicului nr. 5283 din 15.05.2013 privind
documentatia P.U.D. si aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Construire Club Sportiv P+1E si imprejmuire" - Focsani.
Intravilan, Aleea Stadionului, T 213 P 11675";
26. proiect de hotarare privind insusirea proiectului Stemei munipiului Focsani;

Sectiunea a II a - discutii, declaratii politice.
Dl. consilier Ionel Gabriel Necula "as dori sa retrag cateva proiecte de pe ordinea de zi si anume proiectele de la punctele 4, 5,
8, 15, 16 si 17. Si sa introduc proiectele la punctul 27, proiect de hotarare privind aprobarea achizitionarii de catre Municipiul
Focsani a imobilului teren in suprafata de 1.410 mp situat in Focsani, str. Vrancei nr. 33, T 5, P 149%, 152D%, in vederea
extinderii Cimitirului Nordic si punctul 28, proiect de hotarare privind aprobarea achizitionarii de catre Municipiul Focsani a
imobilului teren in suprafata de 442 mp situat in Focsani, str. Vrancei nr. 33, T 5, P 149,152%, in vederea extinderii Cimitirului
Nordic ."
Dl. consilier Gabriel Padineanu "doresc introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotarare privind aprobarea incredintarii in
folosinta gratuita pe o perioada de 5 ani catre Clubul Sportiv Municipal Focsani 2007, a suprafetei de 585 mp, aferenta
Punctului Termic nr. 110 in vederea mansardarii cladirii si amenajarii unei Sali de sport."
Se supune la vot ordinea de zi fara proiectele de hotarare nominalizate si cu introducerea noilor proiecte de hotarare si se
aproba cu 21 voturi „pentru" .
Sectiunea I - proiecte de hotarari
Se prezinta punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea alocarii sumei de 40 mii lei pentru premierea elevilor
si sportivilor din unitatile de invatamant preuniversitar de stat din municipiul Focsani care au obtinut rezultate deosebite la
olimpiadele si concursurile scolare pe discipline - faza nationala, precum si la campionatele sportive internationale si nationale,
organizate in perioada iunie 2012 - iunie 2013.
Dl. consilier Gabriel Padineanu anunta ca nu va participa la vot.
Dl. consilier Neculai Tanase "cum am spus-o si la comisie, este un proiect de felicitat si chiar vreau sa-l felicit pe dl. Primar
Decebal Bacinschi si as vrea sa felicit si elevii si sportivii focsaneni care au adus si ne-au adus aceste distinctii. Nu in ultimul
rand as vrea sa-i felicit pe profesorii si antrenorii care au indrumat si au descoperit aceste talente, fara de care multi dintre ei ar
fi ramas in anonimat. Imi doresc ca acesti tineri merituosi sa fie din ce in ce mai multi in Focsani si se dovedeste totusi ca
invatamantul in Focsani este totusi la cote inalte si inca o data felicitari acestor copii, acestor tineri inclusiv profesorilor si
antrenorilor care i-au indrumat."
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 174
Se prezinta punctul 2 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea acordarii unui sprijin financiar Parohiei „Sf. Nicolae
Nou Focsani".
Dl. consilier Lilian Ilie „ca si reprezentant al unui partid crestin democrat respectiv, PNTCD, sustin astfel de demersuri in limita
bugetului pe care il are Primaria de a sprijini prin sumele acordate bisericilor, mai ales ca in aceasta parohie este un monument
istoric. Voi vota „pentru" aceasta sustinere si imi pare rau ca nu este dl. Primar aici pentru ca as fi vrut sa-l intreb daca in
istoricul Consiliului Local s-au aprobat sume si pentru Biserica Catolica, pentru ca dupa cum stim avem si o comunitate catolica
in Focsani sau pentru Biserica Armeneasca? Pentru cine nu stie la Biserica Armeneasca inainte de intrarea in respectiva
biserica sunt doua corpuri, respectiv scoala veche armeneasca, monumente istorice de altfel. Noi ca si Consiliu Local, ca si
consilieri am putea interveni ca de acum incolo sa nu se mai intample ceea ce s-a intamplat acolo pentru ca s-au ridicat alte
doua constructii, un restaurant in partea dreapta si in partea stanga sunt niste buticuri. Pentru viitor aceste zone ar trebui
protejate sa fie conservate din punct de vedere istoric si din punct de vedere al monumentelor istorice."
Dl. consilier Neculai Tanase „ma bucur ca se fac aceste investitii in ceea ce priveste biserica, la fiecare sedinta ordinara a



Consiliului Local am alocat sume importante de bani pentru biserica care este foarte importanta pentru noi focsanenii, pentru
trecutul nostru, pentru cultura noastra, pentru traditia noastra. Insa m-as bucura foarte mult, dupa cum am spus-o si ieri in
comisie ca macar jumatate din banii care se aloca bisericilor sa se aloce si pe acest domeniu in care am vorbit la proiectul
anterior, al culturii, al invatamantului, al sportivilor, al acestor tineri care realizeaza performanta si care de fapt reprezinta atat
prezentul cat si viitorul nostru al focsanenilor, al tarii noastre si de aceea v-as ruga stimati colegi ca pe viitor sa incercam sa
alocam mai multi bani pentru tinerii si cei merituosi din municipiul Focsani. Asa putem sa le creem o motivatie in plus pentru ca
acesti copii sa se dedice pe de o parte invatamantului, culturii, stiintei, dar si sportului pentru ca tara noastra dupa cum bine stiti
sta foarte bine la reprezentarea aceasta olimpica, reprezentarea sportiva si sunt cei mai buni ambasadori ai nostri."
Dl. consilier Bogdan Emilian Matisan „n-as fi interveni, dar as vrea sa spun ca indiferent ce cult care functioneaza in Focsani
care a apelat la Consiliul Local, la Primaria municipiului Focsani, toti au fost tratati in mod egal, nu s-a facut niciodata distinctie
intre ortodoxi, catolici, armeni, evrei sau alte confesiuni. Nu cred ca daca Biserica Catolica sau Biserica Armeneasca ar fi
solicitat sprijinul nostru, nu l-ar fi primit. Din cate stiu eu cel putin la Biserica Armeneasca am mai dat si noi o mana de ajutor,
deci nu am facut niciodata distinctii intre confesiuni. In ceea ce priveste alocarea unor sume pentru astfel de edificii versus
sumele acordate pentru olimpicii nostri sa stiti ca suntem printre putinele orase din Romania care in fiecare an premiem in mod
special toti tinerii merituosi de pe raza municipiului Focsani. Sigur toti ne dorim ca ei sa fie premiati cu sume din ce in ce mai
mari pentru a-i stimula oarecum sau pentru a le recunoaste mai mult meritele pe care le au, dar nu am vazut nici un
amendament al celui care a solicitat acest lucru, nici la proiectul de buget, nu am vazut nici un proiect in plus fata de ceea ce
avem pe ordinea de zi a sedintelor noastre de aceea eu cred ca interventia colegului meu este una care nu-si avea locul aici."
Dl. consilier Neculai Tanase „colegului nostru dl. consilier Bogdan Emilian Matisan tin sa-i aduc aminte ca atunci cand a fost
vorba despre acele burse date elevilor am facut, eu personal, un amendament de crestere a cuantumului acestor burse atunci
ati spus ca nu sunt bani si nu ati fost de acord. Eu nu am criticat ca se aloca bani pentru biserica, am spus doar ca v-as ruga sa
fiti de acord ca pe viitor sa alocam sume mai mari pentru elevi, pentru sportivi, pentru cei merituosi in primul rand."
Dl. consilier Catalin Vrabie „de fiecare data avem aceeasi discutie, ca si la comisie, ceea ce ati facut dumneavoastra d-le
consilier Tanase nu a fost amendament pentru ca nu s-a indicat sursa bugetara de unde sa se ia acesti bani, acesta nu poate fi
considerat amendament. Dar trecand peste asta in sprijinul ideii pe care a spus-o dl. consilier Matisan, vreau sa amintesc faptul
ca, asa cum ni s-a adus la cunostinta ieri, Ministerul Educatiei a alocat pentru premiul I la Olimpiada Nationala 100 lei, iar
Consiliul Local 600 lei. Cred ca este o informatie care poate sa dea un ordin de marime la cele doua aprecieri.
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 175
Se prezinta punctul 3 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea repartizarii unor sume din Fondul de rezerva
bugetara la dispozitia Consiliului Local, prevazut in bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2013.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 176
Punctul 4 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investitie
„Retea canalizare si sistematizare str. Eternitatii - cartier Mindresti", a fost retras.
Punctul 5 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investitie
„Realizare infrastructura de comunicatii - etapa I", a fost retras.
Se prezinta punctul 6 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind rectificarea Bugetului General al municipiului Focsani pe anul
2013.
Dl. consilier Catalin Vrabie „la acest proiect de hotarare, am un amendament care priveste virarea in trimestrul III a sumei de
200 mii lei de la capitolul bugetar „ordine publica, serviciul voluntar situatii de urgenta", pe cheltuieli materiale la capitolul
bugetar „cultura" reprezentand subventii pentru Ansamblul Tara Vrancei."
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare cu amendament si se adopta cu 21 voturi „pentru", devenind
hotararea nr. 177
Se prezinta punctul 7 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea modificarii tarifelor pentru legitimatiile de calatorie
aferente serviciului public local de transport urban de calatori in municipiul Focsani, stabilite prin HCL nr. 79/2007 cu
modificarile si completarile ulterioare.
Dl. consilier Neculai Tanase „principial vorbind societatea de Transport Public Local din Focsani ar avea nevoie de mai mult
sprijin pentru a-si dezvolta activitatea si a putea oferi servicii de calitate cetatenilor. Insa haideti sa fim seriosi ca nu problema
transporturilor este in Focsani. In Focsani problema principala este ENET-ul care consuma mai bine de jumatate din bugetul
Focsaniului si de aceea eu unul as propune, pentru ca eu am vazut de exemplu la municipiul Lugoj cum consilierii de acolo au
votat o subventionare de 100% a transportului in oras. Eu cred ca cheltuielile nu sunt foarte mari fata de banii, de aceea am
facut un preambul fata de ENET, fata de cati bani se aloca si cred ca sunteti si dumneavoastra de acord ca se cheltuiesc pe
acest proiect ENET, care va spun eu ca o sa fie un mare bluf si nici servicii bune nu oferim cetatenilor. O sa vedem probabil in
cateva zile cand nu o sa fim in stare sa platim factura la gaz si probabil ca focsanenii o sa se spele la lighean din nou. Eu sunt
unul care am discutat de vreo cativa ani buni de cand sunt in Consiliul Local de aceasta cheltuire inutila a banului public, a
banului contribuabililor, cand noi am putea oferi un serviciu de calitate si gratuit pentru focsaneni in ceea ce priveste transportul.
Aceasta este propunerea mea. Nu neaparat in momentul de fata, eu vreau sa va fac propunerea pentru viitor pentru a gandi o
cheltuire mai judicioasa a banului public, pentru ca pana acum stim cu totii ca ENET-ul a fost o gaura neagra in care s-au
aruncat pur si simplu bani."
Dl. consilier Catalin Vrabie „sa intelegem nu aveti un amendament, sa stim ce votam, avem sau nu amendament?"
Dl. consilier Neculai Tanase „propun astazi subventionarea transportului cu 100%. Imi retrag acest amendament pentru ca nu
se poate face fara o discutie in prealabil, insa eu am vrut sa va fac o propunere tinand cont ca cheltuielile cu ENET-ul sunt niste
cheltuieli in van si asta o sa vedem in scurt timp. Stim cu totii ca bugetul alocat ENET-ului este mai bine de jumatate din buget."
Dl. consilier Radu Nitu „o parte din colegii nostri vor sa se auda vorbind aici in sedinta, nu stiu pentru cine, dar va spun ca
problema Transportului Public Local este o problema mai veche. De trei ani de zile ei nu au marit preturile si in situatia asta
data cand cele necesare pentru transport au crescut enorm preturile, era si normal ca dumnealor sa vina cu cresterea pretului
la transportul public. Cu subventionarea, cum spunea antevorbirotul meu, dl. consilier Tanase, trebuie facut un calcul, nu asa
cu propunem sau nu. Eu imi aduc aminte de dl. consilier Tanase, cand era in vremurile acelea bune la Bucuresti si nu a adus
nici un ban pentru ENET sau s-au adus foarte putini si nu s-a intamplat nimic. Deci haideti sa vorbim pe subiectul proiectelor
care sunt dezbatute astazi si sa votam ca atare pentru ele."
Dl. consilier Bogdan Emilian Matisan „cred ca discutia pe acest proiect ar trebui sa plece de la faptul ca Societatea de
Transport Public Local din Focsani este una dintre putinele din Romania care supravietuieste de peste 10 ani fara nici un leu
subventie de la Consiliul Local. Trebuie apreciat managementul acestei societati ca a reusit chiar si in perioada de criza."
Dl. consilier Neculai Tanase „eu unul nu sunt de acord cu aceasta marire, nu pentru ca nu ar fi firesc pentru ca societatea de
Transport Local sa nu-si mareasca tarifele pentru ca nu poate sa supravietuiasca, insa s-a promis o subventionare din partea
Primariei. Deci daca va amintiti d-le consilier Nitu, daca tot vorbiti din amintiri, asa ati spus nu? Si tot dumneavoastra erati
guraliv. Eu o sa fiu impotriva, ma abtin de a vota acest proiect."
Dl. consilier Aurel Bacu „nu vroiam sa intervin, dar am vazut niste pledoarii foarte frumoase pro marire si ma intreb cu voce



tare, oare aceste argumente nu erau valabile si acum trei luni, cand societatea de transport a venit cu prima propunere la care
grupul nostru a cazut in plasa ca am votat „pentru"? cand avem personalitate si hotaram noi consilierii locali din Focsani si nu
altcineva marirea, atunci sau acum? Pentru ca dupa pledoarii imi dau seama ca de data asta se va vota."
Dl. consilier Bogdan Emilian Matisan „daca va aduceti aminte d-le consilier Bacu, nu exista un Consiliu de Administratie bine
stabilit si fundamentarea pretului la vremea respectiva nu era suficient. Daca vreti sa va dau un argument acum tehnic d-le
consilier Bacu dumneavoastra ati pus intrebarea, dar o sa dau un raspuns pentru dl. consilier Tanase, daca tot vrea dansul sa
subventioneze 100% transportul, o sa ma uit numai la anul 2012 la cheltuieli si sunt foarte curios cand o sa aprobam bugetul
Consiliului Local de unde scoate dansul 6.736.921 lei pentru a subventiona toate cheltuielile aferente transportului public. Eu va
urez succes sa gasiti aceasta suma d-le consilier Tanase."
Dl. consilier Lilian Ilie „asta vroiam sa intreb si eu, ceea ce a spus dl. consilier Bacu mai devreme, lunile trecute v-ati abtinut in
plen, in comisii ati aprobat pentru, ati retras proiectul pe ultima suta de metri vis-a-vis de marirea tarifelor la Transportul Public
Local, acum vad ca sunteti de acord. L-am auzit si pe dl. consilier Matisan motivand ca nu era Consiliul de Administratie atunci.
Eu o sa ma abtin in sensul acesta, iar d-lui consilier Bacu daca atunci a picat intr-o plasa si a votat pentru, cand ceilalati s-au
abtinut, ii recomand sa actioneze invers."
Dl. consilier Aurel Bacu „dl. director de la Transport Public, acum trei luni grupului nostru i-a dat legitimatii gratuite pentru ca am
votat „pentru" atunci si noi ne plimbam cu autobuzele gratuit prin oras de trei luni."
Dl. consilier Neculai Tanase „vis-a-vis de ceea ce spunea colegul nostru dl. consilier Matisan, de unde o sa scot acesti bani. Eu
va marturisesc ca ma uit cu simpatie la colegii nostri de la USL care ii inteleg ca sunt intr-o situatie destul de dificila. Daca acum
cateva luni promiteati ca o sa aduceti bani de la Bucuresti si nu sa fie probleme cu facturile ENET, uitati-va la ultima factura de
la ENET, este de circa 2 miliarde si ceva."
Dl. consilier Liviu Ioan Oloeriu „ce vroiam sa va spun vis-a-vis de Transport Local. La Transport Local in primul meu mandat cu
cativa ani in urma impreuna cu un fost consilier dl. Nistoroiu se numeste, a fost si viceprimar, am demarat acolo niste lucruri, nu
e numai meritul nostru este si al d-lui Primar si al Consiliului de atunci, in care la Transport Local s-au dezvoltat activitati
conexe. Nu este nici o minune ca Transport Local traieste, traieste datorita faptului ca s-au dezvoltat mai multe activitati care
vin si suplinesc pentru ca transportul public pentru ca activitatea transportului public nu poate fi acoperita absolut din costurile
de transport si in plus a venit acum cativa ani si Autogara care este iarasi o sursa de venit pentru un agent economic. Se spune
de ce nu am scumpit biletele acum trei luni? De ce nu le-am scumpit acum o luna sau alte discutii? Vreau sa va spun ca un
agent economic poate sa treaca prin situatii de criza de acest gen. Va intreb ce face un agent economic din piata libera care nu
are un Consiliu Local? O sa spuneti, scumpeste biletul. S-ar putea sa vina un alt concurent sa tina pretul jos si sa inchida.
Vreau sa va spun ca noi am vrut sa aprobam acest proiect pentru simplul motiv pentru ca de acum de cand incepe vacanta
pentru Transport Local este o perioada in care are clienti mai putini si cu adevarat se impunea aceasta crestere. Pana acum
aceasta crestere din punctul nostru de vedere nu s-a impus."
Nu mai sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru" si 2 voturi „abtinere" a d-nilor
consilier Neculai Tanase si Lilian Ilie, devenind hotararea nr. 178
Punctul 8 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea ajustarii tarifelor pentru activitatea de colectare, transport si
depozitare a gunoiului menajer si similar in municipiul Focsani, a fost retras.
Se prezinta punctul 9 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea cererilor de inlesnire la plata a obligatiilor datorate
bugetului local, depuse de Ceobotaru Victoria cu domiciliul in Focsani, str. Revolutiei nr. 16, ap. 12, Negulescu Doina Lizeta cu
domiciliul in Focsani, str. Ecaterina Varga nr. 53, Popa Aurel cu domiciliul in Focsani, Aleea 1 Iunie nr. 21, ap. 2 si Mihaiuc
Vasile cu domiciliul in Focsani, str. Anul Revolutionar nr. 1, ap. 9.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 179
Punctul 10 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind transformarea in statul de functii al Primariei municipiului Focsani a sase
posturi, in vederea promovarii intr-un grad profesional superior a functionarilor publici incadrati pe aceste posturi
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 180
Se prezinta punctul 11 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind transformarea in statul de functii al Politiei Locale a
municipiului Focsani a sase posturi, in vederea promovarii intr-un grad profesional superior a functionarilor publici incadrati pe
aceste posturi.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 181
Se prezinta punctul 12 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea statului de functii si numarului de personal pentru
Ansamblul Folcloric „Tara Vrancei".
Dl. consilier Liviu Ioan Oloeriu „voi fi foarte scurt, s-a discutat si in comisii, o sa-l copii pe colegul meu, dl. consilier Tanase si ma
voi referi si la alte institutii similare artistice ale Consiliului Local. Este vorba despre gasirea unor solutii din partea executivului,
o solutie sa ne permita sa crestem salariile la anumite categorii de oameni care lucreaza in aceste institutii. Si ansamblul nostru
folcloric si institutia teatrului si ateneul si directia de dezvoltare. Trebuie sa gasim solutii care pot sa mearga de la o alta
incadrare, o alta forma de organizare, pentru ca nu e posibil ca oameni care urca pe scena nationala sa aiba niste salarii mici.
Nu este normal ca oamenii aplaudati de intreaga Europa cum este ansamblul nostru folcloric sa nu poata sa traiasca din banii
care-i primesc si ansamblul sa fie din ce in ce mai mic pentru ca oamenii trebuie sa traiasca si isi cauta alte locuri de munca.
Luati-o ca o tema, nu pot sa dau eu solutii acum trebuie o incadrare juridica, trebuie gasite solutii."
Dl. consilier Aurel Bacu „ca o completare la ce a spus dl. consilier Oloeriu, acelasi lucru si pentru Politia Locala si aici este mai
usor pentru ca in vechea guvernare li s-a luat din venituri un drept, dansii ii spuneau norma de hrana. Deci aici se poate face
mai usor o reparatie."
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 182
Se prezinta punctul 13 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind modificarea Hotararii Consiliului Local al municipiului Focsani
nr. 107/27.04.2010 privind constituirea Comisiei de evaluare a managementului institutiilor publice de cultura aflate sub
autoritatea Consiliului Local al municipiului Focsani si a Comisiei de solutionare a contestatiilor, cu modificarile si completarile
ulterioare.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 183
Se prezinta punctul 14 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea deplasarii dlui. Tudorel Daniel Trofin - viceprimar al
municipiului Focsani, pentru a participa la o vizita de studii in Slovenia in perioada 01-04 iulie 2013.
Dl. consilier Tudorel Daniel Trofin „ma abtin la vot."
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20 voturi „pentru" dl. consilier Tudorel Daniel Trofin
neparticipand la vot, devenind hotararea nr. 184
Punctul 15 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind constituirea Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara pentru Serviciul de
Salubrizare a Localitatilor Focsani si Cimpineanca din judetul Vrancea, a fost retras.
Punctul 16 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind mandatarea Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara pentru Serviciul de
Salubrizare a Localitatilor Focsani si Cimpineanca din judetul Vrancea de a delega gestiunea serviciului de salubrizare de pe
raza administrativa a municipiului Focsani, precum si exercitarea atributiilor, drepturilor si obligatiilor Consiliului local al



municipiului Focsani in acest domeniu, a fost retras.
Punctul 17 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea participarii Unitatii Administrativ Teritoriale comuna
Cimpineanca alaturi de Unitatea Administrativ Teritoriala municipiul Focsani la majorarea capitalului social al SC CUP
Salubritate SRL Focsani, a fost retras.
Se prezinta punctul 18 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea listei nominale cu persoanele carora li se
repartizeaza locuinte pentru tineri destinate inchirierii, conform Normelor metodologice de punere in aplicare a prevederilor
Legii nr. 152/1998 republicata si modificata si a Hotararii Consiliului Local nr. 167/30.05.2013 privind aprobarea listei de
prioritati.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 185
Se prezinta punctul 19 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea a doua schimburi de locuinte ANL situate in
Focsani, Cartierul Tineretului - Sud, respectiv Cartierul Brailei solicitate de titularii contractelor de inchiriere in conformitate cu
Legea locuintei nr. 114/1996 republicata si modificata.
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 186
Se prezinta punctul 20 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea schimbarii repartitiei ca urmare a extinderii de
spatiu pentru o familie din imobilul situat in Focsani, Aleea Caminului nr. 12, bloc G2 in conformitate cu Legea locuintei nr.
114/1996, republicata si modificata.
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 187
Se prezinta punctul 21 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind insusirea completarilor si modificarilor aduse anexei la
Hotararea Consiliului Local al municipiului Focsani nr.168/2012 privind insusirea inventarului bunurilor care apartin domeniului
public al municipiului Focsani.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 188
Se prezinta punctul 22 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind completarea Hotararii Consiliului Local al municipiului Focsani
nr.23/2010 privind aprobarea Inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul privat al municipiului Focsani, cu modificarile si
completarile ulterioare.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 189
Se prezinta punctul 23 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea concesionarii fara licitatie a unor terenuri
apartinand domeniului privat al municipiului Focsani, adiacente constructiilor existente, pentru extinderea acestora.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 190
Se prezinta punctul 24 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea Raportului consultarii si informarii publicului nr.
17432 din 03.06.2013 privind documentatia P.U.Z. si aprobarea Planului Urbanistic Zonal „Construire parc fotovoltaic si
amplasare LES 20 kV pentru legatura la SNTEE" - Focsani, intravilan, str. Cuza Voda nr. 74 T 39 P 179".
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 191
Se prezinta punctul 25 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea Raportului consultarii si informarii publicului nr.
5283 din 15.05.2013 privind documentatia P.U.D. si aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Construire Club Sportiv P+1E si
imprejmuire" - Focsani. Intravilan, Aleea Stadionului, T 213 P 11675".
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 192
Se prezinta punctul 26 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind insusirea proiectului Stemei munipiului Focsani.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 193

Se prezinta punctul 27 din completarea ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea achizitionarii de catre Municipiul
Focsani a imobilului teren in suprafata de 1.410 mp situat in Focsani, str. Vrancei nr. 33, T 5, P 149%, 152D%, in vederea
extinderii Cimitirului Nordic.
Nu participa la vot dl. consilier Neculai Tanase, fiind iesit din sala.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru" si 1 vot „abtinere" a d-lui consilier
Lilian Ilie, devenind hotararea nr. 194
Se prezinta punctul 28 din competarea ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea achizitionarii de catre Municipiul
Focsani a imobilului teren in suprafata de 442 mp situat in Focsani, str. Vrancei nr. 33, T 5, P 149,152%, in vederea extinderii
Cimitirului Nordic.
Dl. consilier Catalin Vrabie „vreau sa fac precizarea ca nu voi participa la vot."
Nu participa la vot dl. consilier Neculai Tanase, fiind iesit din sala.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 18 voturi „pentru" si 1 vot „abtinere" a d-lui consilier
Lilian Ilie, devenind hotararea nr. 195
Se prezinta punctul 29 din competarea ordinii de zi: proiectului de hotarare privind aprobarea incredintarii in folosinta gratuita pe
o perioada de 5 an catre Clubul Sportiv Municipal Focsani 2007, a suprafetei de 585 mp, aferenta Punctului Termic nr. 110 in
vederea mansardarii cladirii si amenajarii unei Sali de sport.
Dl. consilier Catalin Vrabie „eu v-as propune urmatorul lucru ca si amendament. Avand in vedere ca aici Clubul Sportiv CSM
2007 este tot al municipalitatii si ca a identificat oameni care vor sa investeasca in reabilitarea acestui imobil eu v-as propune
ca perioada pentru care se acorda folosinta acestui bun sa fie pe perioada existentei constructiei. Nu stiu daca juridicul are aici
o problema cu termenul acesta, desi nu cred. Daca juridicul nu are nici o problema v-as propune ca si amendament ca pe
perioada existentei acestei constructii, ea sa fie in folosinta CSM 2007, vorbim doar de mansarda."
Dl. consilier Lionida Milea „vreau sa intreb si eu, pentru constructia salii acesta de sport, o sa se cheltuiasca niste bani. In
spatiile existente nu s-a gasit loc pentru sala aceasta de sport, ma refer la Sala Sporturilor, la Stadion, nu mai sunt spatii? Nu
ca am ceva impotriva, dar ma gandesc ca s-ar putea gasi niste spatii sa nu mai cheltuim, sa facem mansardare, sunt atatea
sali libere."
Dl. consilier Gabriel Padineanu „este vorba de mansardarea Punctului Termic nr. 119 din curtea Liceului cu Program Sportiv.
Este vorba de o mansardare pe baza unei sponsorizari. Punctul Termic deocamdata este al ENET SA si au niste materiale
acolo. Acesta va intra in reabilitare urmand ca el sa ramana gol. S-a ales aceasta locatie pentru ca este in incinta Liceului
Sportiv. Referitor la alte locatii, gen stadion sau alte sali de sport nu avem o asa suprafata pentru ca este vorba de vreo 500
mp."
Dl. consilier Catalin Vrabie „rationamentul a fost urmatorul, daca tot exista firma sau persoana care vrea sa faca sponsorizarea
aceasta nu stiu de ce Consiliul Local ar pune prea multe conditii. Bunul rezultat in urma aceastei modernizari ramane in
proprietatea municipalitatii si in folosinta CSM 2007."
Dl. consilier Aurel Bacu „daca mai sunt, pentru ca ENET-ul mai are asemenea puncte termice trebuie sa incurajam asta. Asa
s-a facut Adapostul de Noapte din Bahne tot pe asemenea structura. Este o structura pe care se mansardeaza acolo, va fi
folosit de sectia de judo care are nevoie de spatii pentru antrenament permanent."
Reintra in sala dl. consilier Neculai Tanase.
Dl. consilier Catalin Vrabie „mai mult decat atat Consiliul Local a venit in sprijinul acestei idei pentru ca am mai dat in folosinta



asemenea spatiu la un club, tot intr-un fost punct termic. Pe masura ce ele se vor moderniza si se vor elibera, normal ca daca
sunt cereri pentru ele, le vom pune la dispozitie."
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare cu amendament si se adopta cu 21 voturi „pentru", devenind
hotararea nr. 196

Sectiunea a II a - discutii, declaratii politice.
Dl. presedinte de sedinta Ionut Mersoiu solicita inscrieri la cuvant la punctul diverse si se incriu urmatorii domni consilieri:
Tudorel Daniel Trofin, Liviu Ioan Oloeriu, Lionida Milea, Neculai Tanase si Luminita Elena Balaban.
Dl. consilier Tudorel Daniel Trofin"o sa va rog sa permite-ti sa ia cuvantul dl. Iulian Mazilu, sa ne povesteasca despre concursul
de dans ce a avut loc luna aceasta la Sala Polivalenta."
Ia cuvantul dl. Ionel Mazilu "sunt organizatorul concursului de dans ce a avut loc in Focsani, in data de 8-9 iunie 2013 la Sala
Polivalenta. In cadrul acestui eveniment am avut ca institutii partenere Primaria municipiului Focsani si Consiliul Local al
municipiului Focsani si Directia de Tineret si Sport, unde am primit chiar un sprijin real prin asigurarea fondului de premiere in
cadrul concursurilor care au avut loc, aproximativ 32 de concursuri pe diferite categorii de varsta si clase valorice. Ca si
participare au fost aproximativ 500 de sportivi din 40 de cluburi din tara si 14 judete, aproximativ 20 de persoane oficiale,
inclusiv cei doi vicepresedinti ai Federatiei Romane de Dans Sportiv. Evenimentul a luat nastere ca urmare a participarii
noastre, a clubului in diferite concursuri in tara si a aparut oarecum necesitatea organizarii si pe plan local pentru ca avem
perechi care fac parte din lotul national al Romaniei la Dans Sportiv si publicul focsanean nu-i poate vedea si acesta fiind un
prilej prin care putem populatiza performantele clubului si nu numai ale clubului, ci si indemnul spre practicarea unui sport. Eu
va multumesc pentru timpul si ajutorul acordat pentru fondul de premiere si ne-am dori ca acest eveniment sa-l facem ca o
traditie a Focsaniului pentru ca fiecare oras mai mare din tara are un asemenea eveniment ca traditie si daca este posibil si in
Focsani noi am vrea sa-l permanetizam."
Dl. consilier Tudorel Daniel Trofin "perioada de organizare a concursurilor este oportuna in perioada anului scolar, in vacante
nu prea se organizeaza aceste concursuri de dans sportiv si perioada este dupa Campionatul de Dans Sportiv, undeva lunile
martie, aprilie, de aceea nu poate fi inclus in Zilele municipiului Focani."
Dl. consilier Catalin Vrabie "vreau in primul rand sa va felicit pentru organizarea concursului, nu am fost prezent, dar am auzit
numai lucruri bune si ca a iesit ceva frumos si acesta este un lucru bun. Motivul pentru care am intervenit a fost ca vreau pe
aceasta cale sa transmit multumirile din partea colegilor nostri si disponibilitatea Consiliului Local de a finanta tot ce inseamna
actiuni sportive sau culturale de asemenea maniera, fie ca sunt de calitate nationala, internationala, am dovedit-o in anul ce a
trecut ca practic orice solicitare am avut ca a fost fotbal, ca a fost futsal sau ce am mai avut noi campionate nationale sau
internationale le-am finantat cu intreaga suma ce ni s-a solicitat. Sper sa ne tinem obiceiul acesta inca 4 ani si vreau pe calea
aceasta sa transmit tuturor celor care activeaza in domeniul acesta ca pot apela cu incredere la Consiliul Local pentru
asemenea actiuni."
Dl. consilier Liviu Ioan Oloeriu "am doua probleme, una intra in sfera atributiilor noastre de consilieri si anume aceea de a tine
audiente. Audientele pot fi tinute in mai multe feluri, dar le putem tine si individual, noi cei din grupul PSD ne-am propus sa le
facem intr-o forma organizata in sensul ca in fiecare luni la ora 16.30-18.00 la sediul din Focsani care se afla vis-à-vis de
Finantele Publice, noi acordam asistenta, consultanta, audiente cetatenilor si la fiecare sedinta vom aduce executivului ca si
tema de lucru problemele pe care cetatenii ni le ridica pentru ca aceasta este singura forma prin care putem sa le punem in
practica. Si legat de aceasta problema pentru ca in discutiile noastre multe probleme sunt legate de asociatiile de proprietari si
legate de unele nereguli pe care cetatenii ni le relateaza, as propune executivului, am propus si la sedinta de comisie sa
analizam si alte orase in care s-au gasit solutii prin care se poate verifica activitatea asociatiilor de proprietari. Incepand de la
ce fac cenzorii, incepand de la cum se fac platile, contabilitatea. Va dau exemplu municipiul Iasi, am dat cautare pe net si am
citit ce fac cei de la Iasi au un asemenea compartiment, inclusiv au ghiduri care le arata acestora, ce este bine, ce nu este bine,
este legal si ce nu este legal si cred ca ar fi un inceput inclusiv s-au facut colaborari cu asociatia expertilor contabili. Experti
contabili care au intervenit si-au facut activitatea verificand aceste asociatii de proprietari. Cred ca daca incercam si cu ocazia
aceasta aduc aminte cetatenilor ca daca au probleme legate de asociatiile de locatari exista o comisie care functioneaza si
poate sa verifice ceea ce dumnealor vor sa ne spuna, dar asta inseamna sa faca o sesizare."
Dl. consilier Lionida Milea "voi fi scurt, daca era dl. Primar, probabil intrebam mai multe lucruri referitor la cartierul Mindresti.
Stiu ca se deruleaza proiectul acela pentru canalizare si apa potabila si am o intrebare de la cetateni care spune asa "pe str.
Trandafirilor, Luminitei si Galati s-a montat canalizarea de apa, pentru scurgerea rezidurilor, dar fara alimentarea cu apa si pe
celelalte strazi s-au montat", intrebarea era de ce pe aceste strazi nu se monteaza si canalizarea cu apa sau de ce nu s-a
montat odata cu canalizarea?"
D-na Cristina Costin "programul CUP-ului a prevazut numai reteaua apei menajere, Uniunea Europeana nu finanteaza
canalizarile in sistem unitar, menajer cu pluvial, au finantare numai pentru menajer si din acest motiv noi am aprobat indicatori
pentru canalizare in sistem pluvial. S-a scos la licitatie si strazile sunt prinse si se va veni cu sistem de canalizare pluviala."
Dl. consilier Lionida Milea "alimentare cu apa potabila pentru ca insusi denumirea proiectului spune asa "Reabilitarea si
modernizarea sistemelor de alimentare cu apa si canalizare", deci s-au facut canalizarile pe centru, dar apa nu s-a montat si au
o conducta de 30-40 de ani spun ei, care este din asbest. Poate dl. Director de la CUP stie mai bine."
Dl. Cristina Costin "CUP are in program inlocuirea retelei de apa."
Dl. consilier Lionida Milea "eu spuneam ca daca s-a muncit odata de ce nu s-a montat si asta pentru ca apoi se vine cu
alimentarea cu apa pluviala si tot se sapa. Mai este situatia aceasta pe str. Balti undeva s-a facut deja montajul acesta si acum
se vine cu alimentarea cu apa pluviala."
Dl. Director Gheorghe Vasilescu "legat de ceea ce spune dl. Consilier legat de Modernizarea si reabilitarea si extinderea
alimentare cu apa si canalizare, are cuprins reabilitarea, extinderea sistemelor de canalizare pe strazile din municipiul si din
celelalte orase din judet. Nu toate strazile au putut fi cuprinse in cadrul acestui program pentru ca acesta a avut o limita valorica
si au fost cuprinse cele care aveau cele mai multe probleme, avarii. Strazile care au ramas cu conductele vechi se vor inlocui
cu alte programe, cu alte investitii in perioada imediat urmatoare."
Dl. consilier Lionida Milea "acolo s-a scos odata conducta, s-a montat alta, s-a dat din nou afara pentru ca a fost dl. Primar
acolo si era gresit montata, apa nu ar fi ajuns niciodata acolo si acum s-a adus la stadiul de astfaltare, deci s-a si trecut cu
cumpresorul peste ea si de fapt si de drept apa pluviala nu s-a montat, canalizarea pentru apa pluviala. Deci oamenii asta
intrebau: "domnule acum o sa vina cu astfaltul si noi ramanem asa? Unde se duce apa, se duce in curtile noastre?" Asta era
intrebarea, eu stiu tehnologia de lucru, o cunoastem si noi, am mai lucrat si noi in diferite domenii."
Dl. consilier Radu Nitu "ma bucur ca dl. consilier Milea a ajuns in Mindresti dupa un an de zile de cand a fost ales, intr-adevar
sa stiti ca in Mindresti se lucreaza foarte mult si bine cu problemele care sunt, tehnologiile le cunoastem, le-a spus si dl.
Director Vasilescu, corect ar fi fost d-le consilier Milea, pentru ca eu v-am vazut in ziua aceea cum luati notite de la un votant
de-al dumneavoastra, imi permit acum, care nu cred ca era in tema, eu ma duc zilnic la Mindresti si parerea mea personala
este ca si eu am avut probleme si azi am fost in Primarie si le-am discutat si le-am rezolvat. Corect ar fi fost d-le consilier Milea



sa discutati cu d-na Costin care este cea mai in tema, dl. Primar a fost de foarte multe ori la Mindresti, intr-adevar este un
disconfort dar sa stiti ca se lucreaza foarte mult. Mindrestiul nu a avut atata investitie de cand este el, de cand este atestat
documentar. Pe unii ii deranjeaza ca se face, asta este situatia trebuie facute si Mindrestiul intr-un an de zile va arata ca
Focsaniul. Asta este situatia, nu trebuie sa va suparati chiar v-as ruga sa facem un efort comun sa va vad si pe
dumneavoastra, poate si pe dl. consilier Tanase ca este repartizat pe Mindresti si sa facem un efort sa rezolvam o serie de
probleme ale cetatenilor care intr-adevar deranjeaza pe unii."
Dl. consilier Milea Leonida "nu am fost numai cu o persoana si nu a fost votantul meu, eu am fost pe toate strazile de acolo."
Dl. consilier Neculai Tanase "i-as sugera d-lui consilier Milea, ca si coleg, de acum cand mai aduna informatii de la cetateni,
intai sa ia informatii de la dl. consilier Nitu. Vroiam sa pun si eu o intrebare, acum o luna cu ocazia sedintei ordinare am rugat in
calitate de consilier sa ni se prezinte un raport, o nota informativa in ceea ce priveste ENET-ul. Nu este neaparat ca vrem sa
criticam pe cineva, am cerut sa ni se prezinte o informare pentru ca focsanenii si va spun ca pe mine ma intreaba si reprezint si
eu o parte din focsaneni, este adevarat nu reprezint chiar pe toata lumea, dar chiar o mica parte reprezint si eu si ma intreaba
care este situatia ENET-ului. Eu am rugat ultima oara sa ni se prezinte un astfel de raport. Am observat ca in mapele noastre
nu avem asa ceva. Stau si ma intreb chiar nu conteaza ca cetatenii vor sa cunoasca situatia ENET-ului? Probabil ca asa o fi,
nu are nici o importanta cuvantul meu, care reprezint cetatenii. Eu insist in continuare si profit ca dl. director Visan este aici si
sa ne spuna care este situatia ENET-ului pentru ca nu as vrea sa ne trezim cu vreo sedinta extraordinara ca nu avem bani sa
platim, ca nu e gaz, ca mai stiu eu ce, ca focsanenii raman fara apa calda. Eu spun ca pe caldurile acestea este cam dificil sa
stam fara apa calda, fara a putea face dus seara. Prin urmare va rog sa prezentati o informare in ceea ce priveste ENET-ul.
D-na consilier Luminita Elena Balaban "tot la audientele noastre ale grupului PSD au mai venit si alte persoane, iar eu i-am
indrumat ca si rezolvare a acestor probleme legate de catateni din diferite zone catre dl. Primar, catre dl. viceprimar Necula.
D-le viceprimar Necula daca vor veni cu aceste probleme poate gasiti si rezolvare."
Dl. consilier Neculai Tanase "eu totusi am asteptat un raspuns la ce am cerut, vis-à-vis de ENET si va intreb pe dumneavoastra
ca si presedinte de sedinta?"
Dl. consilier Bogdan Emilian Matisan "d-le consilier Tanase probabil ca vreti un raspuns serios fundamentat, nu vrem sa facem
acum o discutie pe langa documente, pe langa situatii financiare, asteptat un raspuns, un raport despre activitatea ENET-ului
sa-l facem acum este greu."
Dl. consilier Neculai Tanase "situatia ENET-ului, nu despre activitatea lui, eu stiu ce activitate are ENET-ul. Acum o luna asta
am cerut situatia ENET-ului, nu activitatea, pentru ca stiu cu ce se ocupa."
Dl. presedinte de sedinta Ionut Mersoiu supune la vot pentru a da cuvantul in sala d-lui Ciobotaru, reprezentantul romilor si se
aproba cu 21 voturi "pentru".
Ia cuvantul dl. Ciobotaru care-si expune problemele legate de romii din municipiul mai exact despre blocul G2 si despre blocul
din cartierul Sud unde mai sunt si acolo cateva familii si pentru acestea vine cu rugamintea de a angaja precum a fost in
sistemul vechi un mediator scolar, dar si in a ajuta la ocuparea fortei de munca, daca aveti cu ce sau in limitele legale, iar
mediatorii scolari si sanitari care au fost angajati, dar acum nu mai sunt.Acesta expune problema blocului G2 unde sunt foarte
multe persoane intr-o singura camera si este acolo si un focar de infectie si poate se gaseste o solutie pentru acestia pe linia
sociala.
Dl. consilier Catalin Vrabie "s-ar putea ca interventia mea sa deranjeze si de aceea o sa fac cateva precizari. Dumeavoastra ma
cunoasteti pe mine personal de vreo 3-4 ani, ati avut probleme, ne-am intalnit, unele dintre ele le-am rezolvat, unele nu, in
functie de cum s-a putut. Ati venit in Consiliul Local in cursul anului de cand Consiliul Local are aceasta componenta cu o
solicitare de alocare de bani pentru un eveniment pe care l-ati facut si i-ati primit. Asta ma face pe mine sa inteleg ca ati avut o
usa deschisa la Consiliul Local oricand, sa nu se inteleaga altceva. Nu ati deranjat pe nimeni astazi daca aduceti in discutia
dumneavoatra, numai modalitatea a fost nepotrivita. Trecand peste asta blocurile G2 si cel din Sud, mai cu precadere cel de la
G2 a fost reabilitat de Primaria Focsani si a fost predat celor care locuiesc acolo intr-o stare exceptionala. De atunci si pana
acum aceeasi oameni de care dumneavoastra veniti sa ne povestiti ca sunt 10 intr-o camera au facut G2-ul o mahala. Ce vreau
eu sa spun este ca problemele pe care le ridicati dumneavoastra sunt intr-o oarecere masura si in sarcina dumnevoastra sa le
gestionati, G2 si blocul din Sud sunt niste zone cu probleme pentru cetatenii municipiului Focsani. Poate trebuie sa cautati niste
solutii si la dumneavoastra nu numai la Consiliul Local. Sigur si cetatenii municipiului Focsani de etnie roma si cetatenii
municipiului Focsani de etnie romana sau de alte etnii au aceste probleme, fie nu au locuri de munca, fie nu le ajung banii, fie
nu mai incap in apartament. Reprezentati o etnie, este foarte bine, ii reprezentati cu succes numai ca rezolvarea la problemele
acestea nu se gaseste numai la Consiliul Local este si la dumneavoastra, pana acum ati avut sprijinul Consiliului Local si-l veti
avea daca veti face proiecte care sa merite sa fie finantate."
Dl. consilier Aurel Bacu "nu vroiam sa intervin, dar aproape un G2 ceea ce se intampla in zona Garii, mai ales tunelul de acces
la liniile de cale ferata, este o mizerie fantastica acolo. Am fost obligat sa ma plimb si eu cu trenul o data dupa multi ani. In plus
sunt si sesizarile persoanelor care stau pe str. Antrepozite, dl. Popoiu care ma suna cu regularitate. Este dezolant si alta cale
de acces la linii nu este acolo, nu se pot sari gardurile acelea, avem in dreapta o eurogara care arata frumos si in stanga un
peisaj dezolant, cred ca avem responsabilitati si acolo, trebuie sa facem ceva, nu stiu ce, dar trebuie facut ceva. In perioada
aceasta cat am stat mai mult singur m-am gandit citind un proiect din sedinta la care nu am participat vis-à-vis de alocarea unor
sume pentru desfasurarea Zilelor municipiului Focsani si am intrat si eu pe site-ul mai multor orase, fiecare oras din Romania si
localitate si comuna, isi organizeaza Zilele Comunei, ceea ce este frumos, numai ca Vrancea are doua, mai avem unul in
toamna, n-ar fi bine sa ne gandim, sa militam si pentru 2014 sa facem Festivalul Bachus si Zilele municipiului Focsani in
aceeasi perioada? Bachus este un brand, dar lipim Zilele municipiului Focsani de Festivalul Bachus, ca tot noi le-am facut
brand, haideti sa le lipim pentru ca suntem zona viticola, iar motivatia ca nu se poate muta, ceea ce omul face, tot omul
desface."
Dl. consilier Bogdan Emilian Matisan "as vrea sa-i raspund d-lui consilier Bacu, este bine ca avem doua evenimente majore in
municipiul Focsani, unul sarbatoreste, ziua orasului, ziua cetatii, atestarea documentara a orasului este in aceasta perioada, nu
este la toamna. Iar toamna ii sarbatorim pe cei care au trudit un an intreg la vie. Doua sarbatori complet diferite care nu cred ca
pot fi alipite."
Dl. consilier Catalin Vrabie "este adevarat din ceea ce este stabilit nu se poate stabili altfel, dar propunerea este sa discutam pe
argumente, dl. consilier Matisan a dat doua argumente care stau in picioare si sigur daca exista o initiativa in sensul acesta o
putem discuta si vedem ce este de facut. Noi spunem intr-un fel, dumneavoastra in alt fel, Primaria intr-un fel si vedem apoi la
ce ajungem la final."

Dl. presedinte de sedinta Ionut Mersoiu contata ca au fost epuizate toate punctele de pe ordinea de zi, considera lucrarile
sedintei incheiate si multumeste tuturor pentru participare.
Drept care s-a incheiat prezentul proces verbal.
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